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Interior estudia aplicar multes més 
cares i l’efectivitat en el cobrament

ACORDS DEL CONSELL DE MINISTRES

A
mb l’objectiu de reduir la 
sinistralitat a la xarxa vi-
ària del país, la revisió del 
Codi de Circulació que ac-

tualment està sobre la taula del Mi-
nisteri d’Interior contempla l’endu-
riment de les sancions de trànsit per-
què siguin més cares i per establir un 
mecanisme que asseguri l’efectivitat 
en el cobrament. 

La combinació d’excés de veloci-
tat i d’un nivell alt d’alcohol és gaire-
bé en el 100% dels casos la causa d’un 
accident, segons va assegurar ahir el 
portaveu del Govern i secretari d’Es-
tat d’Interior, Bruno Bartolomé, qui 
va recordar un dels accidents mor-
tals del passat dissabte com a exem-
ple. Per evitar aquestes causes de si-
nistralitat, des del Ministeri d’In-
terior s’estudia tot un conjunt de 
mesures per reduir el nombre d’ac- 33 Víctor Naudi i Bruno Bartolomé, ahir abans del Consell General.
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La revisió del Codi de Circulació regularà l’ús d’aparells electrònics al volant
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cidents a les carreteres andorranes. 

En l’actualitat està en fase d’estu-
di aplicar mesures com la obligato-
rietat d’utilitzar els equipaments es-
pecials per als vehicles en hivern. 

La presa de consciència dels con-
ductors i l’aplicació de totes aques-
tes mesures, hauria de reduir la si-
nistralitat a les carreteres, segons va 
assegurar el secretari d’Estat d’In-
terior, qui va manifestar que els ín-
dexs de sinistralitat s’han vist tras-
tocats per les dues víctimes mortals 
d’aquest passat pont.

Pel que fa al nombre de radars a 
la carretera, Bartolomé va explicar 
que en les diferents reunions amb 
els cònsols es van reclamar 10 ra-
dars més a tota la xarxa viària. Una 
possibilitat que queda ara a l’espera 
de l’aplicació d’aquesta renovació 
del codi de circulació, que fa temps 
que s’espera i que ara sembla que 
pugui tirar endavant aviat. 

UN PONT TRANQUIL DE DELICTES / Barto-
lomé va fer aquestes declaracions 
mentre va fer balanç del pont de la 
Puríssima, que tot i comptar amb 
una dotzena d’accidents de tràn-
sit, dos d’ells mortals, ha estat po-
sitiu pel que fa a l’arribada de ve-
hicles i també a l’ocupació hotele-
ra. Segons va explicar el portaveu 
del Govern, el pont de la Puríssima, 
tot i tenir una afluència de públic 
important, no s’ha destacat per cap 
augment de delictes contra el patri-
moni i sobretot pel que fa a furts de 
mercaderies, com en altres ponts 
festius sí que s’ha manifestat. 

Bartolomé també va remarcar 
que l’alta afluència de públic fa 
pensar al Govern en un «optimis-
me moderat» posant el punt de mi-
ra per a les properes dates nadalen-
ques. 

Les dates definitives de mobilitat 
apunten a l’entrada de 71.723 vehi-
cles, 54.152 ho van fer per la fronte-
ra del Riu Runer, el que representa 
el 75%, i la resta ho van fer pel Pas de 
la Casa. La web de l’agència de mo-
bilitat va rebre 500.000 consultes 
en tot el pont. 

Per altra banda, Bartolomé es 
va referir a la saturació trànsit que 
s’ha viscut aquests darrers dies, so-
bretot el passat dilluns i va manifes-
tar que aquests fets són en molts ca-
sos «inevitables». H
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33 Una pacient és atesa en una consulta d’odontologia.

Aprovats els projectes de llei 
dels col·legis d’ Odontòlegs, 
Farmacèutics i Estomatòlegs  

El Consell de Ministres va aprovar el 
passat dimarts tres projectes de llei 
per a la creació dels col·legis professi-
onals dels farmacèutics, logopedes i 

d’odontòlegs i estomatòlegs. De fet, 
l’Executiu tenia des de fa temps la de-
manda de la creació d’una dotzena 
de col·legis professionals i la intenció 
era la introducció de tots ells alhora. 
Ara però s’ha tirat endavant els tres 
projectes de llei d’aquestes professi-
ons liberals, perquè han estat les úni-
ques que han adaptat els estatuts a la 
llei de creació de col·legis. La resta es-
tan a l’espera de poder acabar la re-

Nous col·lectius liberals 
esperen tenir els seus 
estatuts adaptats a la llei 
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dacció adaptada dels seus estatuts. El 
portaveu del Govern, Bruno Bartolo-
mé, va assenyalar ahir que l’aprovació 
d’aquests tres primers col·legis profes-
sionals és una primer pas per a que es 
pugui normalitzar la totalitat de tots 
els col·lectius d’aquestes professions 
liberals. Economistes i geòlegs entre 
d’altres, són altres professions que es-
peren tenir aviat enllestit els seus es-
tatus per la creació d’un col·legi pro-
fessional.

Per altra banda, els col·legis de met-
ges, advocats i arquitectes que ja esta-
ven constituïts també han d’adaptar 
els seus estatuts a la nova llei, però no 
s’haurà d’aprovar cap projecte de llei 
per a la seva creació perquè ja estan 
constituïts. H


